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Pensioenregiels (uitvoering) niet
conform Europees recht

Actie

(Gepensioneerden deelnemers PMT dagvaarden hun pensioenfonds)

Onderstaande tekst is een aankondiging van het ANp Nieuws over de
uitzending van Kassa van zaterdag 30 oktober 20ZL mettoevoeging
van de aanbieding van de petitie. De uitzending van kassa is nog te

zien op internet (www.bnnvara.nl/kassa/'tideos/57 0gZ9). De
aÍbeeldingen zijn uit deze uitzending van Kassa oversenomen.

Van milioenen Nederlanders zijn al
jarenlang de pensioenen niet meer
verhoogd, maar volgens Europees recht
zou dat niet deugen.
Vijf gepensioneerde deelnemers van het
Pensioenfonds Metaal en Techniek
(PMT) Iaten het er niet bij zitten en
hebben het fonds gedagvaard om hun
gemiste indexatie alsnog op te eisen.
Dat bevestigt hun advocaat Hans van
Meerten na berichtgeving van
consumentenprogramma Kassa.

De zaak zou grote consequenties kunnen
hebben. Van Meerten zegt dat de Neder-
landse pensioenwet op dit punt eigenlijk
in strijd is met Europese regels. Als hij via
de gang naar de rechter gelijk krijgt,
zouden miljoenen Nederlanders voor in
totaal miljarden euro's aan claims kunnen
gaan indienen bij pensioenfondsen. Per
persoon zou het zomaar om tienduizen-
den euro's kunnen gaan. Ook zou de
uitspraak gevolgen kunnen hebben voor
de hervorming van het Nederlandse
pensioenstelsel, waaraan al een hele tijd
wordt gewerkt.

Een woordvoerder van PMT was zaterdag-
ochtend niet bereikbaar voor commen-
taar. Het fonds heeft aan Kassa laten
weten dat het zich moet houden aan
Nederlandse wet- en regelgeving. Volgens
die regels is de financiële positie van pMf,,

net als die van andere grote pensioen-
fondsen, momenteel nog niet sterk
genoeg om de pensioenen te verhogen.
Wanneer het geschil voor de rechter
komt, is nog niet bekend.

Dat de pensioenen van veel mensen al
jaren niet omhoog gaan, is al langer een
heikel punt. Seniorenorganisaties Koepel
Gepensioneerden, ANBO, KBO-PCOB en
NOOM riepen het kabinet onlangs op om
het verhogen van de pensioenen nu
eindelijk mogelijk te maken. "De meeste
pensioenfondsen komen al veertien jaar
niet aan indexatie toe. Dat is echt absurd",
werd daarbij benadrukt.

Voor Van Meerten is dit niet de enige
kwestie die hij wil laten toetsen aan het
Europese recht. Eerder dit jaar kondigde
hij al juridische stappen aan voor mede-
werkers uit de reisbranche die pensioen
opbouwden bij Reiswerk Pensioenen. Zij
werden flink gekort nadat hun noodlijden-
de fonds werd overgenomen door pensi-
oenfonds PGB. Eenvan de mogelijke
uitkomsten van die zaak zou kunnen zijn
dat Nederlanders die zijn gekort of worden
gekort op hun pensioen moeten worden
gecompenseerd, aldus de advocaat.

Volgens Van Meerten, ook hoogleraar
Europees pensioenrecht aan de Universi-
teit Utrecht, moeten opgebouwde pensi-
oenrechten worden beschouwd als eigen-
domsrechten. Die moeten waardevast zijn
en dienen dus elk jaar gecorrigeerd te
worden voor de inflatie, maakt hij op uit
onder meer een eerdere uitspraakvan het
Europese Hof in Luxemburg.



AcÍie

Bron: uitzending Kassa 30
oktober 2O2l

Aanbieding pelilie aan ïweede
Kamer op 27 oktober 2O2l

Van links naar rechls: G'rjs van Dijk
(PvdN, t0íilma Berkhout (namens

NBP), Bart van Kenl (Sp), Corry van
Brenk (KBO-Brabant), Léon de Jong
(PW), Ab Flipse (Voorzitter SVEEp),

Rene Peters (CDA, voorzitler 2-de
Kamercommissie SZ\í)

Petitié vaÍl "Samen Voor Een Eerlijk pensioen,,(SVEEp)

aan tweede kamer

Op zA oktober heeft het samenwerkingsverband
"Samen Voor Een Eerlijk Pensioen {SVEEP) waaryan
NBP in februari 2o2L éénvan de zevenmede oprich-
ters was, de q.sZB handtekeningen aan leden van de
Tweede Kamer overhandígd. Kassawas aanwezig en
heeft van de petitie-overhandiging verslag gemaakt
dat ook te zíenis in de uitzen dingvanKassa op 3o
aktober zazt.

Veel steun kreeg de actie van Ab Flipse, vierde man
met bril, van de Vereniging ïVoekerpolis en Stef Smit
van Consumenten Claim, alsmede van KBo-Brabant.
Omdat pensioenen een mannenbolwerk is, werd deze
presentatie door vrouwen gedaan. Helaas ontbraken
Wilma Schrover, KB0-Brabant, en)osé Matheij, Redt
het pensioenstelsel die ochtend , z4 warenhet gehele
jaar actíef voor SVEEP. Twee andere vrouwen, Corrie
van Brenk, de dame in het midden, voormalig Soplus
en Wilma Berkhout, voorzítter ledenraad NBB konden
wel present zijn.

De actie SVEEP kan als een succes worden beschouwd.
De aandacht voor het recht op indexatie krijgt nu
landelijke aandacht. Goed dat NBp betrokken was en
isbq deze actie! Ook goed dat u door uw lidmaatschap
van NBP het voor NBP mogelijk maakt om dit soort
acties te voeren.

Als u de uitzendingvan Kassa van Zo oktober zozr
heeft gemist kunt u die als nog bekijken via internet
{www.bnnva ra.nl /kassa /videos / szogzg (pensioenen
beginnen bij /nazS minuten). Doe als het kan nog iets
meer door al uw relaties attent te maken op deze
ritzendíngen vooral door ze aan te moedigen ook líd
van NBP te worden.

Immers wanneèr elk lid één nieuw lid zou kunnen
aanbrengen dan hebben we ineens voldoende geld in
kas om effectiefstrijd te voeren voor een eerlijk pensi-
oen voor u en voor de generaties die na ons komen.

www. bnnvara.n l/kassa,/vid eos I 37 0929
(Onderwerp pensíoenen beginl b'rj/na 23 minuten)
www.samenvooreeneerlijkpensioen.nl

§amen voor een eerlijk pensioen (afgekort SVEEP)
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